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Abstract (en)
The tool forms a cone (1) whose leading tip is surfaced as abrasive or brushing element on a cone angle of 70.9 degrees . The cone (1) rotates
round axis (2) and comes in two separatedly rotating parts having a closed casing with the releasably connected abrasive element. The axis (2)
of rotation can be adjusted in height on a traveling support (3) with the cone axis (2) at half the cone angle in relation to the upright axis of the
support (3) in which case support has two side endstops at right angles to one another. The tool can be used to clean the floor or adjoining walls of
a building, specifically to remove paint and/or varnish.

Abstract (de)
Eine Flächenbearbeitungseinrichtung weist ein kegelförmiges Werkzeug (1) auf, dessen Kegeloberfläche mit einem bürstenden, saugenden
oder abrasiven Medium ausgestattet ist. Der Kegelwinkel beträgt vorzugsweise 70,9°, womit vorteilhafterweise eine exakte Bearbeitung
von Eckbereichen von in rechtem Winkel zueinanderstehenden Wänden (6) resp. Böden (4) ermöglicht wird. Die Einrichtung eignet sich
vorteilhafterweise sowohl für die abrasive Bearbeitung solcher Flächen oder zur reinigenden Bearbeitung solcher Flächen, wie beispielsweise die
Reinigung von Böden und angrenzenden Wandbereichen bis in die Ecken hinein. <IMAGE>
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